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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

2020-10-08

Tid: 12:00
Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Emelie ”Bemelie” Björkman
Vice Ordförande Sofia Reiner

Kassör David Winroth
Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig Albert Vesterlund
Ordförande DP Isabella Tepp
Ordförande F6 Ludwig Gustavsson

Ordförande FnollK Carl Strandby fr. o. m. §7
Ordförande SNF Oliver Thim
Ordförande Foc Gustav Hallberg

Talman Ruben Seyer t. o. m. §4

§1 Mötets öppnande Emelie Björkman öppnar mötet kl. 12:02!

§2 Val av justerare Sofia Reiner väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Återkoppling
sektionsmötet

Ruben frågar styret om hur gårdagens digitala sektionsmöte upplevdes. Bemelie
tyckte att det gick väldigt fort, särskilt vid voteringar. Ruben berättar att
talmanspresidiet trodde att personvalen skulle ta längre tid än de gjorde, och
behandlade därför de tidiga punkterna raskt för att se till att mötet inte blev
för långt. Han tror dock att det hade varit mer nybörjarvänligt att hålla ner
tempot.
Vidare berättar Ruben att talmanspresidiet är nöjda med mötet överlag. Regi-
streringsprocessen gick bra, och dumvästutdelningen var lagom kaosartad. De
hade dock vissa problem med att mötesdeltagarna kontaktade fel person när
de ville begära ord och liknande.
Bemelie tycker det var synd att mötesdeltagarna inte pratade så mycket. Ruben
berättar att Felix i talmanspresidiet, som har varit på många sektionsmöten
genom åren, tyckte att det var lagom mycket prat för ett LP1-möte. Oliver tror
att man hade kunnat öka deltagandet i diskussionerna genom att hålla ett lägre
tempo, så att deltagarna hade haft mer tid att bestämma sig för att begära
ordet. Han påpekar dock att man skulle behöva göra en avvägning mellan att
hålla mötet kort och effektivt och att få upp diskussionsdeltagandet.
Bemelie tyckte inte riktigt att det fanns utrymme att komma med åsikter om
verksamhetsplanerna och verksamhetsberättelserna, då presidiet bara frågade
om det fanns frågor kring dem. Ruben förtydligar att åsikter också får lyftas
under de punkterna, men att det kanske inte var helt pedagogiskt att fråga om
det fanns frågor.
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§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret Bemelie har behövt hantera situationen som uppstod kring det bekräftade
Covid-19-fallet på sektionen igår. Krisledningsgruppen har varit tillmötesgå-
ende och verkar nöjda med våra insatser.
Sofia har fått lite frågor från sektionsmedlemmar om phaddergruppsarr och
liknande är tillåtna nu när alla sektionsarrangemang ställs in på grund av det
bekräftade fallet. Hon har, i samråd med resten av Kärnstyret, bett dem som
har frågat att avvakta. Hon har också fått lite frågor om konferenstelefonen.
David har petat i lite bokföring och ska snart börja med kvartalsrapporten.
Han har också hjälpt F6 med det ekonomiska kring den inställda gasquen och
pratat med Foc och Gameboy om den riktade satsningen Weidow vill göra.
Joseph har skrivit en guide till hur man trycker kläder med sektionens tryck-
utrustning och fyllt på lagret med tryckvinyl.
Sjemelie har pratat med Tord om köket och om Hilbert.
Albert har fixat en maillista åt FARM och posters för Bert-Inge Hogsveds pris.

§5.2 DP Några i DP har känt sig sjuka under veckan, så hela kommittén har valt att
hålla sig borta från campus så gott det går. De är beredda på att ställa in alla
sina arr resten av läsperioden.

§5.3 F6 F6 har planerat gasque och ställt in gasque. De har börjat planera ET-raj så
att de har en plan ifall det kan bli av.

§5.4 SNF Oliver har varit på utbildningsutskottsmöte. Där diskuterade de förslaget om
att hålla ordinarie kurstuvärderingar vart tredje år istället för varje. Utskottet
var klart mot förslaget. SNF har planerat inför en enkät angående distansstu-
dier och planerar för att undersöka det psykosociala läget.

§5.5 Foc Foc har nyhetsrapporterat på sektionsmötet. De blev taggade av mailet om
Weidows riktade satsning ”för något varaktigt för den sociala samvaron mellan
studenterna”, där flipper specifikt nämndes som exempel.

§6 Lokaler framöver

§6.1 Kommittérum Bemelie tycker att kommittérummen borde stängas för alla förutom den berör-
da kommittén tills vidare. Isabella håller med och säger att DP inte har tänkt
vara på campus alls. Sofia yrkar på att endast låta sittande i den relevanta
kommittérummen tills vidare. Isabella yrkar på samma sak som Sofia, men
med ändringen att även pateter tillåts.
Beslut: Att endast låta sittande i den relevanta kommittén nyttja kommit-
térummen tills vidare.

§6.2 Styretrummet David tycker att det är viktigt att ha en uttalad lösning för Styretrummet
också. Han yrkar på att begränsa Styretrummet till endast Kärnstyret och
kassörer tills vidare. Oliver yrkar på detsamma, men med tillägg av ordföran-
den. Joseph tror att det är lätt att vi missar någon som behöver ha tillgång till
Styretrummet med ett sådant beslut, och lyfter Bilnisse som exempel. David
drar tillbaka sitt yrkande men vill ändå att ett beslut ska fattas.
Gustav yrkar på att Styretrummet endast ska få användas för uppgifter som
ingår i ens roll som sektionsaktiv och som kräver att man är i Styretrummet.
Bemelie yrkar på detsamma, men med ett förtydligande om att rummet inte
ska användas som en studieplats och att beslutet gäller tills vidare.
Beslut: Att Styretrummet tills vidare endast får användas för uppgifter som
ingår i ens roll som sektionsaktiv och som kräver att man är i Styretrummet.
Till detta hör att rummet tills vidare inte får användas som studieplats.
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§7 Arrangemang framöver Sofia undrar hur vi gör med andra arr och lyfter phaddergruppshäng och
FARM:s lunchföreläsning nästa vecka som exempel. David tycker att vi ska
ställa in allt i våra lokaler och att tacksittningar och andra bokningar av Focus
ska avslås resten av LP1. Vad gäller lunchföreläsningen är inte den i våra loka-
ler, men då vi står bakom den och den är riktad mot våra medlemmar tycker
han att den också borde ställas in.
Carl undrar över hur smittspridningen ser ut just nu. Joseph svarar att ett till
fall av Covid-19 har bekräftats sedan gårdagen.
Ludwig undrar över hur vi ser på ET-rajet, som är inplanerat i slutet av tenta-
veckan. Bemelie tycker att det är för tidigt för att säga hur läget kommer se ut
då.
David lyfter att vi inte kan begränsa vad sektionsmedlemmarna gör på sin
fritid, men att vi kan rekommendera dem att avstå från att hålla i egna arr.
Sofia och Albert berättar att de båda har fått frågor av sektionsmedlemmar
gällande phaddergruppsarr. De har bett dem att avvakta med att ha fysiska
arr, vilket de gick med på utan problem.
Carl tror det är viktigt att ge en tidshorisont på arrangemangsuppehåll och
rekommendationer om att inte arrangera eget. Han menar att man skulle kunna
låta ett sådant beslut gälla i en vecka och sedan omvärdera och eventuellt
förlänga.
Joseph lyfter utomhusarr och tycker de ska ställas in på samma sätt som inom-
husarr. Bemelie påpekar att beslutet bara borde gälla fysiska arr. Hon tycker
att frågan om FARM:s lunchföreläsning är jobbig eftersom Richard inte är
närvarande och det är ett externt företag inblandat.
Joseph yrkar på att delegera ansvaret för FARM:s lunchföreläsnings vara eller
inte vara till Kärnstyret och Richard, men att ställa in alla andra fysiska ar-
rangemang till och med fredag 16/10, samt att avslå alla bokningar av Focus
under samma period. Sofia yrkar på detsamma, men att ställa in FARM:s
lunchföreläsning direkt.
Beslut: Att delegera ansvaret för FARM:s lunchföreläsnings vara eller inte vara
till Kärnstyret och Richard, men att ställa in alla andra fysiska arrangemang
till och med fredag 16/10, samt att avslå alla bokningar av Focus under samma
period.

§8 Försäkring Frågan bordläggs.

§9 Nollanstäd Frågan bordläggs.

§10 Mötets avslutande Emelie Björkman avslutar mötet kl. 13:03!

Emelie Björkman
Ordförande

Joseph Löfving
Sekreterare

Sofia Reiner
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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